

អ្នកត្រូវបានការពារការចេញវិក្កយប័ត្រសមតុល្យសម្រាប់៖

សេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់

ប្រសិនបើអ្នកមានស្ថានភាពត្រូវសង្គ្រោះបន្ទាន់ និងត្រូវការសេវាកម្មពេលមានអាសន្នពីអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬកន្លែងព្យាបាលក្រៅបណ្តាញ ទឹកប្រាក់ច្រើនបំផុតដែលពួកគេអាចចេញវិក្កយប័ត្រទៅអ្នកគឺជាទឹកប្រាក់នៃការរួមចំណែកចំណាយនៅក្នុងបណ្តាញ (ដូចជាការបង់ប្រាក់ពេលទៅមន្ទីរពេទ្យម្តងៗ ការធានារ៉ាប់រងរួមគ្នា និងប្រាក់ត្រូវបង់មុនពេលក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងបង់ឱ្យ)។ អ្នកមិនអាច ត្រូវបានចេញវិក្កយប័ត្រសមតុល្យសម្រាប់សេវាកម្មសង្គ្រោះបន្ទាន់ទាំងនេះ។ នេះរួមមានសេវាកម្មដែលអ្នកអាចនឹងទទួលបានក្រោយពេលអ្នកស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពនឹងនរ លើកលែងតែអ្នកផ្តល់ការយល់ព្រមជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ និងលះបង់ការការពាររបស់អ្នកពីការចេញវិក្កយប័ត្រសមតុល្យសម្រាប់សេវាកម្មក្រោយពេលមានភាពនឹងនរទាំងនេះ។

សេវាកម្មមួយចំនួននៅមន្ទីរពេទ្យ ឬមជ្ឈមណ្ឌលវះកាត់អ្នកដែលអាចដើរបាននៅក្នុងបណ្តាញ

នៅពេលអ្នកទទួលសេវាកម្មពីមន្ទីរពេទ្យ ឬមជ្ឈមណ្ឌលវះកាត់អ្នកដែលអាចដើរបាននៅក្នុងបណ្តាញ អ្នកផ្តល់សេវាកម្មមួយចំនួននៅទីនោះអាចនឹងនៅក្រៅបណ្តាញ។ ក្នុងករណីទាំងនេះ ទឹកប្រាក់ច្រើនបំផុតដែលអ្នកផ្តល់សេវាកម្មអាចចេញវិក្កយប័ត្រទៅអ្នកគឺជាទឹកប្រាក់រួមគ្នាចំណាយនៅក្នុងបណ្តាញ។ នេះអនុវត្តចំពោះថ្នាំសង្គ្រោះបន្ទាន់ ថ្នាំស្លឹក ផ្នែកជំងឺ ផ្នែកថតឆ្លុះ មន្ទីរពិសោធន៍ ផ្នែកទារក គ្រូពេទ្យវះកាត់ជំនួយការ បុគ្គលិកមន្ទីរពេទ្យ ឬសេវាកម្មអ្នកសង្គ្រោះបន្ទាន់។ អ្នកផ្តល់សេវាកម្មទាំងនេះ មិនអាចចេញវិក្កយប័ត្រសមតុល្យចំពោះអ្នកបានទេ ហើយអ្នកមិនអាចសួរឱ្យលះបង់ការការពាររបស់អ្នកពីការមិនទទួលវិក្កយប័ត្រសមតុល្យឡើយ។ ប្រសិនបើអ្នកទទួលសេវាកម្មប្រភេទផ្សេងទៀតនៅមន្ទីរពេទ្យក្នុងបណ្តាញទាំងនេះ អ្នកផ្តល់សេវាកម្មនៅក្រៅបណ្តាញមិនអាចចេញវិក្កយប័ត្រសមតុល្យទៅអ្នកបានទេ លើកលែងតែអ្នកផ្តល់ការយល់ព្រមជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ និងលះបង់ការការពាររបស់អ្នក។

អ្នកមិនចាំបាច់លះបង់ការការពាររបស់អ្នកពីការចេញវិក្កយប័ត្រសមតុល្យឡើយ។ អ្នកក៏មិនចាំបាច់ទទួលការព្យាបាលនៅខាងក្រៅបណ្តាញដែរ។

អ្នកអាចជ្រើសរើសអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម និងកន្លែងព្យាបាលនៅក្នុងបណ្តាញរបស់គម្រោងរបស់អ្នក។

នៅពេលដែលការចេញវិក្កយប័ត្រសមតុល្យមិនត្រូវបានអនុញ្ញាត អ្នកក៏មានការការពារទាំងនេះ៖

- អ្នកគ្រាន់តែទទួលខុសត្រូវលើការបង់ប្រាក់ចំណែកសម្រាប់ការចំណាយរបស់អ្នក (ដូចជាការបង់ប្រាក់ពេលទៅទទួលសេវាកម្មម្តងៗ ការធានារ៉ាប់រងរួមគ្នា និងប្រាក់ដែលអ្នកត្រូវបង់មុនពេលក្រុមហ៊ុនបង់ ដែលអ្នកនឹងបង់ប្រសិនបើអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬកន្លែងព្យាបាលគឺនៅក្នុងបណ្តាញ)។ គម្រោងសុខភាពរបស់អ្នកនឹងបង់ប្រាក់បន្ថែមណាមួយទៅឱ្យអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬកន្លែងព្យាបាលនៅក្រៅបណ្តាញដោយផ្ទាល់។
- ជាទូទៅ គម្រោងសុខភាពរបស់អ្នកត្រូវ៖

- គ្របដណ្តប់លើសេវាកម្មដោយមិនចាំបាច់ទាមទារឱ្យអ្នកទទួលបានអនុញ្ញាតជាមុនសម្រាប់សេវាកម្មទេ (ដែលគេហៅថា “ការអនុញ្ញាតជាមុន”)។
- គ្របដណ្តប់លើសេវាកម្មសង្គ្រោះបន្ទាន់ដែលផ្តល់ដោយអ្នកផ្តល់សេវាកម្មនៅក្រៅបណ្តាញ។
- ពីងផ្នែកអ្វីដែលអ្នកជំពាក់អ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬកន្លែងព្យាបាល (ការរួមចំណែកចេញថ្លៃចំណាយ) ទៅលើអ្វីដែលវានឹងបង់សម្រាប់អ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬកន្លែងព្យាបាលនៅក្នុងបណ្តាញ និងបណ្តាញទឹកប្រាក់នោះនៅក្នុងការពន្យល់របស់អ្នកអំពីអត្ថប្រយោជន៍។
- រាប់ទឹកប្រាក់ណាមួយដែលអ្នកបង់សម្រាប់សេវាកម្មសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬសេវាកម្មនៅក្រៅបណ្តាញ សម្រាប់ជាទឹកប្រាក់បង់មុនពេលក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងបង់ និងជាដែនកំណត់នៃទឹកប្រាក់ត្រូវបង់ពីហោប៉ៅ។

ប្រសិនបើអ្នកជឿថា អ្នកត្រូវបានចេញវិក្កយប័ត្រដោយខុសឆ្គង អ្នកអាចទាក់ទងទៅកាន់លេខ **800-985-3059**។ ចូលមើល [cms.gov/nosurprises](https://www.cms.gov/nosurprises) សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីសិទ្ធិរបស់អ្នកនៅក្រោមច្បាប់សហព័ន្ធ។